

Compte rendu de l'assemblée du 19 mai 1911, p.m.

Report of meeting, held the 19th May, 1911, p.m.

Les mêmes présents.

1.—Soumis un extrait d'une assemblée du Conseil, tenue le 15 mai 1911, à l'effet de prier le Bureau des Commissaires de considérer la question de voter une somme de \$2,500 afin d'ériger un monument à la mémoire de S. M. le Roi Edouard VII.

Résolu: De faire rapport au Conseil, recommandant que ladite somme de \$2,500 soit votée pour les fins ci-dessus.

2.—Soumise une lettre de la Commission du Port, concernant la passerelle Laporte, informant le Bureau que les changements à être apportés à la construction de ladite passerelle augmentent le coût de \$1,500 approximativement, qui, suivant l'arrangement, devra être ajouté au fonds capital de dépenses sur lequel la Cité doit payer intérêt, le coût de la mise en place de ladite passerelle, sur le nouvel emplacement, devant être cette année de \$500.

Résolu: De faire rapport au Conseil, recommandant qu'une somme représentant le coût des travaux, ne devant pas dépasser \$1,500, soit portée au capital des dépenses ci-dessus mentionnées, et portant l'intérêt stipulé dans l'arrangement intervenu, et de plus, qu'une somme de \$500 soit votée pour payer le coût du montage de la passerelle sur le nouvel emplacement, ladite passerelle devant maintenant demeurer en permanence.

3.—Soumis les rapports des avocats de la Cité et des experts au sujet de certaines réclamations.

Résolu: De faire rapport au Conseil, recommandant le règlement des réclamations ci-après mentionnées comme suit:

Edward 'vs' Cité et M. S. R. Co.—Automobile brisée	
Jugement au Demandeur....	\$250.00
Intérêt du 8 mai 1911....	.63
Frais à McAllister & Cotton....	117.05
Dame M. Brisson 'vs' Cité et P. P. Renaud—Jugement	
Frais à Lamothe et St-Jacques....	116.90
Intérêt du 8 mai 1911....	.29
Dile H. Hooppel, habit déchiré..	15.00

COMPTE.

Eugène Globensky—Impression de factums.	
Re: John Layton & Co. Ltd. & The Gould Cold Storage Co. 'vs' Cité de Montréal..	\$366.00
Re: Wm. West vs. Cité & P. Robitaille..	10.00
Re: Gonzalve Desaulniers 'vs' Cité..	10.00
	<u>\$386.00</u>
Formant une somme totale de..	\$885.87

4.—Soumis un extrait au procès-verbal d'une assemblée de la Commission de réceptions, tenue le 17 mai 1911, à l'effet de demander au Bureau des Commissaires un crédit de \$8,500 pour les fêtes à l'occasion du couronnement de S. M. le Roi Georges V.

Résolu: De prier le Président de ladite Commission de rencontrer le Bureau à ce sujet.

5.—Les avis pour annonces dans les journaux 're' demandes de soumissions pour privilèges de prendre des photographies au Parc Mont-Royal et réparations et changements à l'Hôpital des Varioleux, pour le 31 mai sont présentés, et l'acheteur Général est autorisé à faire publier ces avis.

6.—Soumis un rapport du Surintendant de l'Éclairage, recommandant que virement soit opéré d'une somme de \$6,500 balance disponible du crédit voté au budget de 1911 pour 341 lampes additionnelles et que ladite somme soit appliquée comme suit:

10. Pour le coût de l'éclairage de 75 lampes à arc additionnelles ou l'équivalent en lampes incandescentes (pour 6 mois, 1911) à raison de \$63.15 par lampe par an..	\$2,400.00
---	------------

20. For repairs, maintenance and general expenses for the removal of old gas posts from the streets, for changing the location of certain electric lamps, for trimming trees and removing

Present: The same members as above.

1.—Submitted an extract from the minutes of Council, held the 15th May, 1911, requesting the Board of Commissioners to consider the question of voting a sum of \$2,500 for the erection of a monument to the memory of H. M. King Edward VII.

Resolved: That a report be made to Council recommending that the said sum of \$2,500 be voted for the above stated purpose.

2.—Submitted a letter from the Harbour Commissioners anent the Laporte overhead bridge, informing the Board that the change to be made in connection with the erection of said bridge will increase the cost by \$1,500, approximately, which said sum, according to the agreement entered into, must be added to the capital amount of expenses upon which the City has to pay interest, the cost of erecting said bridge on the new site to amount this year to \$500.

Resolved: That a report be made to Council recommending that a sum representing the cost of said work, not to exceed \$1,500 be charged against the capital account of the expenses above mentioned and to bear interest as stipulated in the agreement entered into, and furthermore, that a sum of \$500 be voted to pay the cost of erecting said bridge on the new site, the said bridge to remain hereafter permanently in position.

3.—Submitted reports from the City Attorneys and experts anent certain claims.

Resolved: That a report be made to Council recommending that the under mentioned claims be settled as follows:

Edward 'vs' City and M. S. R. Co.—Automobile damaged.	
Judgment to the Plaintiff..	\$250.00
Interest from the 8th May, 1911....	.63
Costs to McAllister & Cotton....	117.05
Mrs. M. Brisson 'vs' City and P. P. Renaud,—Judgment.	
Costs to Lamothe & St. Jacques....	116.90
Interest from the 8th May, 1911....	.29
Miss H. Hooppel, dress torn....	15.00

ACCOUNTS.

Eug. Globensky.—Printing of Factums,	
Re: John Layton & Co., Ltd., and the Gould Cold Storage Co. 'vs' the City of Montreal.	366.00
Re: Wm. West 'vs' City and P. Robitaille..	10.00
Re: Gonzalve Desaulniers 'vs' City..	10.00
	<u>\$386.00</u>
Forming a total sum of..	\$885.87

4.—Submitted an extract from the minutes of a meeting of the Reception Committee, held the 17th May, 1911, requesting the Board of Commissioners to vote an appropriation of \$8,500 for the celebration to be held on the occasion of the coronation of H. M. King George V.

Resolved: That the chairman of said Committee be invited to meet the Board in this connection.

5.—The drafts of advertisements in the newspapers to call for tenders for the privilege of operating a photographic studio in Mount-Royal Park and for repairs and alterations to the Small-pox Hospital, for the 31st of May, were submitted and the Purchasing Agent was authorized to publish said advertisements.

6.—Submitted a report from the Superintendent of the Light Department, recommending that a sum of \$6,500 be varied being the available balance of the appropriation voted in the budget for 1911, for 341 additional lamps and that said sum be applied as follows:

10. For the cost of lighting, 75 additional, arc lamps or the equivalent in incandescent lamps (for 6 months, 1911) at \$63.15 per lamp, per year..	\$2,400
20. Pour réparations, entretien et dépenses générales pour faire enlever les vieux réverbères à	